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Z á p i s 

 
z 6. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 11.6.2009 od  9. hod.  v zasedací místnosti (P.443) 
RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 

 
 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 
 
Omluveni: Ing. Chaloupka, Josef Marek 
   
 
Program jednání: 
1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 

  3.  Projekty EU v rámci NUTS II. – doprava  
  4.  Stav oprav komunikací II.a III.třídy po zimě 2008-9  
  5.  Příprava staveb pro rok 2010 z FRR a EU  
  6.  Různé  
 
 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné, předal členům výboru materiály od SÚS KHK 
projednávané na 6. zasedání. 
 
K bodu l 
Zahájení,  schválení přizvaných hostů 

 
 
Přítomno bylo 11 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 6. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
 
 
Návrh -  schválení přizvaných hostů na 6. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
Přizvaní hosté: 
Ing. Miloš Štěpán – SÚS KHK 
Ing. Klára Dostálová - CEP 
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Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl ing. Vladimíra Záleského. 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    9 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 

 
 
 
 
K bodu 3 
Projekty EU v rámci NUTS II. – doprava  
 
Návrh –  Projekty EU v rámci NUTS II. – doprava (Ing. Dostálová,CEP) 
 
 
Ředitelka Centra evropského projektování ing. Dostálová informovala členy dopravního výboru 
o královéhradeckých projektech v oblasti dopravy v rámci NUTS II. Zdůraznila priority v oblasti 
těchto projektů – nákup kolejových vozidel a MHD. Diskutovanou problematikou v rámci těchto 
projektů byla lanová dráha na Sněžku. V příloze současně posílám materiály poskytnuté k této 
problematice od ing. Dostálové. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -   9 
         Proti  -   0 
         Zdržel se -   0 
 
 USNESENÍ 6/29/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informace ing. Dostálové o projektech EU v rámci NUTS II. - doprava. 
 
 
K bodu 2 
Stav oprav komunikací II. a III. třídy po zimě 2008-9  
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Návrh –  Stav oprav komunikací II. a III. třídy po zimě 2008-9 (Ing. Štěpán, SÚS) 
 
Ředitel SÚS KHK ing. Štěpán informoval členy dopravního výboru o stavu krajských silnic po 
letošní zimě. Konstatoval, že letošní zima byla, co se týče nákladů lehce nadprůměrná, nebyl 
však zaznamenán kalamitní stav. Prezentovaný materiál byl členům dopravního výboru předán 
na místě. 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    11 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 6/30/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. b e r e   n a   v ě d o m í  
  informace ředitele SÚS ing. Štěpána o stavu oprav komunikací II. a III. třídy po 

zimě 2008-9. 
 
 
K bodu 3 
Příprava staveb pro rok 2010 z FRR a EU  
 
Návrh – Příprava staveb pro rok 2010 z FRR a EU (Ing. Štěpán, SÚS) 
 
 
Ing. Štěpán informoval dopravní výbor o stavbách navržených do žádostí o dotaci 
z Regionálního operačního programu a akcích financovaných z FRR kapitoly 10 pro rok 2010. 
Podrobné tabulky a komentáře předal ing. Štěpán členům dopravního výboru při zasedání 
výboru. 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -    10 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 6/31/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje a Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje 

schválit návrh  Správy a údržby silnic KHK o připravovaných stavbách pro rok 
2010 z FRR a EU. 

 
 
K bodu 4 
Různé  
 
V bodě různé docent Soldičák zažádal, aby do příštího zasedání výboru byl zařazen bod obchvat 
Opočna. Podrobné materiály zašla předsedovi výboru. 
 
Dále do bodu různé přednesl ing. Havrda doporučení Radě KHK, týkající se podpory dostavby 
D11. 
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Návrh –   V rámci zrychlení stavby D11 do Jaroměře projednat s ŘSD úspornou varianty 
(křižovatka Bláhovka) 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      9 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 USNESENÍ 6/32/2009/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
I. d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje, aby v zájmu urychleného pokračování stavby 

dálnice D11 směrem na Jaroměř prověřila u ŘSD po aktuálním dopravním 
zhodnocení možnost úsporné varianty stavby komplexu dálniční křižovatky HK 
- Bláhovka, která je křižovatkou dálnice se silnicí II. třídy s cílem dosažení 
dohody o pozemcích s paní Havránkovou. 

 
Závěrem dopravního výboru pozval předseda Dlab členy na konferenci Fórum D11, konající se  
v Regiocentru 22.června 2009. 
 
 
Závěr 
 

Předseda poděkoval členům výboru za účast na jednání a vzhledem k tomu, že byly 
vyčerpány všechny body programu, v 11:45 hodin jednání ukončil.  

  
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala:  Ing. Gracíková 

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


